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        Στη  Λαµία  σήµερα  18 Μαρτίου  2014,  ηµέρα  Τρίτη  και  ώρα 10:15 
π.µ. στην αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας ( Πλατ. Ελευθερίας 3, 1ος 
όροφος )συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  µε την 3/2013 (αρ. πρ. 1/ 06-01-2013) 
απόφαση του Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
µετά από  την αριθµ. Πρωτ: 30916/119/13-03-2014 πρόσκληση του 
προέδρου αυτής, που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα 
µε τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 06/02/2014. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
εταιρεία παραγωγής χηµικών προϊόντων πολυουρεθάνης ΄΄ COLTECH 
ΕΠΕ ΄΄, στη ∆.Ε. Οινοφύτων, στη θέση ΄΄ ΡΟΥΜΑΝΙΑ΄΄, ∆ήµος Τανάγρας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας  κ. 
Ρουσέτης Χαράλαµπος. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για τη 
λειτουργία της µονάδας παραγωγής χηµικοτεχνικών προϊόντων της 
εταιρείας ΚΑΠΑΧΗΜ Α.Β.Ε.Ε. που είναι εγκατεστηµένη στο ∆ήµο 
Τανάγρας του Νοµού  Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας  κ. 
Ρουσέτης Χαράλαµπος. 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
βιοµηχανίας παραγωγής συστηµάτων πολυουρεθάνης, της εταιρείας 
«MARIS POLYMERS AE», που θα εγκατασταθεί στη θέση ΄΄Ρουµάνια΄΄ 
Οινοφύτων ∆ήµου Τανάγρας Π.Ε. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας  κ. 
Ρουσέτης Χαράλαµπος. 
 



ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μικρού 
Υδροηλεκτρικού Σταθµού ισχύος 0,997 MW της εταιρείας «ΦΘΙΩΤΙΚΗ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.Ε.Β.Ε.» στο ρέµα  Γρανιτσιώτης της Τ.Κ. Γρανίτσας, ∆Ε. 
Απεραντίων του ∆ήµου Αγράφων, του Ν. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  του 
έργου « Έργα µεταφοράς και εγκατάσταση επεξεργασίας λυµάτων ∆.∆. 
Γλύφας του ∆ήµου Στυλίδας » στο Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
εγκατάστασης ηλεκτροπαραγωγής µε χρήση βιοµάζας και αγροτικών 
απορριµµάτων <1 MW του φορέα «UNITEAM ENERGY A.E.» στη θέση 
΄΄ΦΤΥΛΙΑ΄΄, του ∆ήµου Λαµίας, του Νοµού Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μικρού 
Υδροηλεκτρικού Σταθµού (Μ.ΥΗ.Σ.) ισχύος 1,15 MW της εταιρείας 
«ΣΠΕΡΧΕΙΟΣ Α.Ε.» στη θέση ΄΄Χείµαρρος Λουγγιές΄΄, ∆.Κ. Αγ. Γεωργίου 
του ∆ήµου Μακρακώµης  στο Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) και 
Σχεδίου ∆ιαχείρισης Αποβλήτων λατοµείων µαρµάρων [λατοµεία (Α) και 
(Β)] της εταιρείας «ΜΑΡΜΑΡΑ ΣΚΥΡΟΥ ΑΕ», εκτάσεως 82,5 στρ και 83,3 
στρ., στην θέση ΄΄∆εκατρία ή Λάκκους΄΄, του ∆ήµου Σκύρου, Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
  
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  και 
Σχεδίου ∆ιαχείρισης Αποβλήτων για την διενέργεια έρευνας για εξόρυξη 
µαρµάρων από την εταιρεία «ΜΑΡΜΑΡΑ ΣΚΥΡΟΥ ΑΕ», σε έκταση 
84.047,5 τµ, στην θέση ΄΄∆εκατρία ή Λάκκους΄΄, του ∆ήµου Σκύρου, Ν. 
Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Ανόρυξη γεώτρησης και κατασκευή έργων µε σκοπό την κάλυψη 
των αναγκών ύδρευσης και άρδευσης του οικισµού Πόρο Λάφια» στο 
∆ήµο Καρύστου, Π.Ε. Εύβοιας. 



Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό « 130161 
ΠΡΙΝΙΑΣ » επί ανώνυµης οδού  της ∆.Ε. Καφηρέως του ∆ήµου Καρύστου 
Π.Ε. Ευβοίας.   
 Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό « ΑΜΥΓ∆ΑΛΙΑ 
0130027 » επί ανώνυµης οδού  της Τ.Κ. Αµυγδαλιάς του  ∆ήµου 
Καρύστου Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό «130215 
ΖΑΧΑΡΙΑΣ Τ/Σ» στην Τ.Κ. Αµυγδαλέας του  ∆ήµου Καρύστου Π.Ε. 
Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό 
«ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ 0130068 » στην Τ.Κ. Κοµήτου του  ∆ήµου Καρύστου Ν. 
Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
(ΜΠΕ)σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της  WIND (από κοινού 
χρήση µε COSMOTE – VODAFONE) µε κωδικό «ΓΑΛΑΞΙ∆Ι 1406» στη θέση 
΄΄ΓΚΡΙΤΣΙ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 
΄΄1000367 ΚΑΡΠΕΝΗΣΙ ΄΄  στη θέση « ΜΟΝΟΚΕ∆ΡΟΣ » του ∆ήµου 
Καρπενησίου Π.Ε. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό  ΄΄ 



ΓΑΛΑΞΙ∆Ι 1000806΄΄ στη θέση ΄΄ ΞΗΡΟΛΙΜΝΗ ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών, Π.Ε. 
ΦΩΚΙ∆ΑΣ. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
(ΜΠΕ)σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό  
΄΄1002372 ΕΠΤΑΛΟΦΟΣ ΄΄ στη θέση ΄΄ ΑΡΒΑΝΙΤΗΣ ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών, 
Π.Ε. ΦΩΚΙ∆ΑΣ . 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 
«1000363ΑΛΙΒΕΡΙ » στη θέση ΄΄ΤΣΙΝΟΙΤΑ ΜΥΤΗ ΄΄ του ∆ήµου Κύµης  
Αλιβερίου   Π.Ε. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενου εκκοκκιστηρίου βάµβακος – σπορελαιουργείου της ∆ΑΚΑΡ 
ΑΕΒΕ στο 2ο χλµ. ΕΟ Λιβαδειάς – Αθήνας στο  ∆ήµο Λιβαδειάς Ν. 
Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας  κ. 
Ρουσέτης Χαράλαµπος. 
 
ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  της 

βιοµηχανίας «ΑΝΦΑΡΜ ΕΛΛΑΣ ΑΕ» στο 61ο χλµ. Εθνικής Οδού Αθηνών – 
Λαµίας ∆ήµου Τανάγρας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας  κ. 
Ρουσέτης Χαράλαµπος. 
 
ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
µονάδας παραγωγής και συσκευασίας φυτοχώµατος, της εταιρείας 
«ΦΩΤΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ & ΣΙΑ Ε.Ε.», που θα εγκατασταθεί στη θέση ΄΄Πέλκο΄΄ 
∆.Κ. Βαθέος ∆.Ε. Αυλίδας ∆ήµου Χαλκιδέων. 
Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
τροποποίηση υφιστάµενης δραστηριότητας της εταιρείας ECOTERRA 
ABEE που αφορά «Εγκατάσταση παραγωγής εδαφοβελτιωτικού και 
οργανοχουµικών λιπασµάτων (εργασία R3) : α) από στερεά µη 
επικίνδυνα απόβλητα (εκτός αστικών στερεών αποβλήτων, και β) από 
υγρά µη επικίνδυνα απόβλητα, και µονάδα παραγωγής α΄ υλών 
ζωοτροφών», στη θέση ΄΄ Μνήµα Κατή Ριτσώνας΄, στην Περιφερειακή 
Ενότητα Εύβοιας. 



Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 25ο: Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για το 
εργοστάσιο παραγωγής φαρµακευτικών και ιατροτεχνολογικών 
προϊόντων και συµπληρωµάτων διατροφής «Α∆ΗΦΑΡΜ ΜΕΠΕ» στη 
θέση ΄΄ΜΝΗΜΑ ΚΑΤΗ΄΄ Ριτσώνα, ∆.Ε. Αυλίδας, Π.Ε. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση  Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
µονάδας παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνδυασµένου κύκλου µε 
καύσιµο φυσικό αέριο της εταιρείας «AXPO GEN HELLAS AE» στην 
περιοχή Τιθορέας, ∆ήµου Αµφίκλειας – Ελάτειας  Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Σανίδας Ηλίας ,  ως Πρόεδρος 
2. κ.  Αγνιάδης Παναγιώτης ,   Αντιπρόεδρος 
3. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Ντούρου Σοφία - Ιωάννα, Π.Σ. , τακτικό  µέλος 
5. κ. Στουπής Νικόλαος, Π.Σ. , τακτικό µέλος 

 
   Aπών: Οι κ.κ. Κουλουρίδης Κων/νος, ∆ασκαλόπουλος Κων/νος, 
Κατσίκας Ιωάννης και ο κος Ψυχογιός Γεώργιος, οι οποίοι και δεν 
αντικαταστάθηκαν. 
 
παραβρέθηκε επίσης η Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου, ο κ. Τερζής Αντώνης, 
Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού 
καθώς και η υπάλληλος της  ∆/νσης Ανάπτυξης Π.Ε. Βοιωτίας κα 
Ζυγογιάννη  Γεωργία.  
                           
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό ∆΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 
Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο πρόεδρος  της Επιτροπής κήρυξε 
την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
 



ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 
06/02/2014. 
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ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης κου 
Ρουσέτη Χαράλαµπου, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για εταιρεία παραγωγής 
χηµικών προϊόντων πολυουρεθάνης ΄΄ COLTECH ΕΠΕ ΄΄, στη ∆.Ε. 
Οινοφύτων, στη θέση ΄΄ ΡΟΥΜΑΝΙΑ΄΄, ∆ήµος Τανάγρας, σύµφωνα µε 
τους όρους της εισήγησης της υπηρεσίας.  
 Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Επισηµαίνουµε ότι για ένα 
τέτοιο σοβαρό θέµα δεν έχουµε τη µελέτη. Πρόκειται για µια ακόµα 
χηµική βιοµηχανία που παράγει ειδικά-επικίνδυνα απόβλητα σε µια 
ιδιαίτερα ευαίσθητη και επιβαρυµένη περιοχή όπως τα Οινόφυτα και ενώ 
είναι γνωστό ότι ο Ασωπός  και ο υδροφόρος ορίζοντας συνεχίζει να 
ρυπαίνεται µε βαρέα µέταλλα και καρκινογόνο εξασθενές χρώµιο ακόµα 
και σήµερα. 
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ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης κου 
Ρουσέτη Χαράλαµπου, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), για τη λειτουργία της 
µονάδας παραγωγής χηµικοτεχνικών προϊόντων της εταιρείας 
ΚΑΠΑΧΗΜ Α.Β.Ε.Ε. που είναι εγκατεστηµένη στο ∆ήµο Τανάγρας του 
Νοµού  Βοιωτίας, σύµφωνα µε τους όρους της εισήγησης της 
υπηρεσίας.  
Ο κ. Στουπής διατύπωσε επιφυλάξεις όσον αφορά την επικινδυνότητα 
και τον βαθµό όχλησης της επιχείρησης σε σχέση και µε το κατά πόσο 
τηρούνται οι βέλτιστες διαθέσιµες τεχνικές και κυρίως του αν υπάρχουν 
κατάλληλοι και αντίστοιχοι µηχανισµοί ελέγχου.  



Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Επισηµαίνουµε ότι για ένα 
τέτοιο σοβαρό θέµα δεν έχουµε τη µελέτη. Πρόκειται για µια ακόµα 
χηµική βιοµηχανία υψηλής όχλησης, που παράγει ειδικά-επικίνδυνα 
απόβλητα σε µια ιδιαίτερα ευαίσθητη και επιβαρυµένη περιοχή όπως τα 
Οινόφυτα και ενώ είναι γνωστό ότι ο Ασωπός  και ο υδροφόρος 
ορίζοντας συνεχίζει να ρυπαίνεται µε βαρέα µέταλλα και καρκινογόνο 
εξασθενές χρώµιο ακόµα και σήµερα. Ακούσαµε µάλιστα τον 
εκπρόσωπο της εταιρείας να διαφωνεί µε την άποψη της υπηρεσίας να 
σφραγιστεί ο αγωγός διάθεσης των επεξεργασµένων υγρών 
αποβλήτων στον Ασωπό. 
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ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης κου 
Ρουσέτη Χαράλαµπου, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
   µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της βιοµηχανίας 
παραγωγής συστηµάτων πολυουρεθάνης, της εταιρείας «MARIS 
POLYMERS AE», που θα εγκατασταθεί στη θέση ΄΄Ρουµάνια΄΄ Οινοφύτων 
∆ήµου Τανάγρας Π.Ε. Βοιωτίας, σύµφωνα µε τους όρους της εισήγησης 
της υπηρεσίας.  
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Επισηµαίνουµε ότι για ένα 
τέτοιο σοβαρό θέµα δεν έχουµε τη µελέτη. Πρόκειται για µια ακόµα 
χηµική βιοµηχανία  που παράγει ειδικά-επικίνδυνα απόβλητα σε µια 
ιδιαίτερα ευαίσθητη και επιβαρυµένη περιοχή όπως τα Οινόφυτα και ενώ 
είναι γνωστό ότι ο Ασωπός  και ο υδροφόρος ορίζοντας συνεχίζει να 
ρυπαίνεται µε βαρέα µέταλλα και καρκινογόνο εξασθενές χρώµιο ακόµα 
και σήµερα. 
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ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την αναβολή της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μικρού 
Υδροηλεκτρικού Σταθµού ισχύος 0,997 MW της εταιρείας «ΦΘΙΩΤΙΚΗ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.Ε.Β.Ε.» στο ρέµα  Γρανιτσιώτης της Τ.Κ. Γρανίτσας, ∆Ε. 



Απεραντίων του ∆ήµου Αγράφων, του Ν. Ευρυτανίας, κατόπιν 
προφορικού αιτήµατος του κου Τσιτσάνη για τη λήψη περισσότερων 
στοιχείων προς την επιτροπή. 
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ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου « Έργα µεταφοράς και εγκατάσταση επεξεργασίας λυµάτων ∆.∆. 
Γλύφας του ∆ήµου Στυλίδας » στο Ν. Φθιώτιδας, σύµφωνα µε τους 
όρους της εισήγησης της υπηρεσίας και τους πρόσθετους όρους του 
κου Στουπή που υιοθέτησε η επιτροπή :  
α) να εγκατασταθεί σύστηµα µετρήσεων στην έξοδο της δεξαµενής του 
νερού µέσω του οποίου θα καταγράφονται µετρήσεις για βαρέα 
µέταλλα, ώστε να διασφαλιστεί η ασφαλής άρδευση 
β) να τοποθετηθεί σύστηµα απόσµισης µε χρήση φίλτρων ενεργού 
άνθρακα  
γ) να διασφαλίζεται η µεταφορά της λάσπης σε απόλυτα ξηρά µορφή 
και σε νόµιµο αποδέκτη 
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ΘΕΜΑ 7ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
την απόσυρση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
εγκατάστασης ηλεκτροπαραγωγής µε χρήση βιοµάζας και αγροτικών 
απορριµµάτων <1 MW του φορέα «UNITEAM ENERGY A.E.» στη θέση 
΄΄ΦΤΥΛΙΑ΄΄, του ∆ήµου Λαµίας, του Νοµού Φθιώτιδας κατόπιν 
προφορικού αιτήµατος της εταιρείας για αλλαγή της µελέτης. 
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ΘΕΜΑ 8ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  



αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μικρού Υδροηλεκτρικού 
Σταθµού (Μ.ΥΗ.Σ.) ισχύος 1,15 MW της εταιρείας «ΣΠΕΡΧΕΙΟΣ Α.Ε.» στη 
θέση ΄΄Χείµαρρος Λουγγιές΄΄, ∆.Κ. Αγ. Γεωργίου του ∆ήµου 
Μακρακώµης  στο Ν. Φθιώτιδας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε την πλήρη αντίθεσή της  για 
την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε µεγάλους 
επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται δηµόσιες δασικές 
εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 
παραγωγικότητας, ποτάµια, ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη. 
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ΘΕΜΑ 9ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 

  την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) και 
Σχεδίου ∆ιαχείρισης Αποβλήτων λατοµείων µαρµάρων [λατοµεία (Α) και 
(Β)] της εταιρείας «ΜΑΡΜΑΡΑ ΣΚΥΡΟΥ ΑΕ», εκτάσεως 82,5 στρ και 83,3 
στρ., στην θέση ΄΄∆εκατρία ή Λάκκους΄΄, του ∆ήµου Σκύρου, Ν. Ευβοίας. 
Ο κ. Στουπής εξαίρεσε τον εαυτό του από την ψηφοφορία θέτοντας 
θέµα ασυµβίβαστου. 
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ΘΕΜΑ 10ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 
την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) και Σχεδίου 
∆ιαχείρισης Αποβλήτων για την διενέργεια έρευνας για εξόρυξη 
µαρµάρων από την εταιρεία «ΜΑΡΜΑΡΑ ΣΚΥΡΟΥ ΑΕ», σε έκταση 
84.047,5 τµ, στην θέση ΄΄∆εκατρία ή Λάκκους΄΄, του ∆ήµου Σκύρου, Ν. 
Ευβοίας. 



Ο κ. Στουπής εξαίρεσε τον εαυτό του από την ψηφοφορία θέτοντας 
θέµα ασυµβίβαστου. 
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ΘΕΜΑ 11ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

. οµόφωνα 
 

την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ ) του 

έργου «Ανόρυξη γεώτρησης και κατασκευή έργων µε σκοπό την κάλυψη 
των αναγκών ύδρευσης και άρδευσης του οικισµού Πόρο Λάφια» στο 
∆ήµο Καρύστου, Π.Ε. Εύβοιας. 
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ΘΕΜΑ 12ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό « 130161 ΠΡΙΝΙΑΣ » επί ανώνυµης οδού  
της ∆.Ε. Καφηρέως του ∆ήµου Καρύστου Π.Ε. Ευβοίας.  
Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα 16 ο -17ο-19ο. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 13ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 



Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 
γνωµοδοτεί αρνητικά για την έγκριση περιβαλλοντικών όρων (ΜΠΕ)   
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό « ΑΜΥΓ∆ΑΛΙΑ 
0130027 » επί ανώνυµης οδού  της Τ.Κ. Αµυγδαλιάς του  ∆ήµου 
Καρύστου Ν. Ευβοίας, σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας.  
Η κα Ντούρου  τόνισε: Θέση της Λαϊκής Συσπείρωσης είναι ότι οι 
επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς στρατηγικής σηµασίας θα 
έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να 
θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των 
λαϊκών αναγκών. Μια σειρά µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις 
πολιτικές των κυβερνήσεων όχι µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές 
τους για ακόµα µεγαλύτερη κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες 
τους ακόµα και σε κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό «130215 ΖΑΧΑΡΙΑΣ Τ/Σ» στην Τ.Κ. 
Αµυγδαλέας του  ∆ήµου Καρύστου Π.Ε. Ευβοίας.  
Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα16 ο -17ο-19ο. 
Η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής Συσπείρωσης είναι ότι οι 
επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς στρατηγικής σηµασίας θα 
έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να 
θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των 
λαϊκών αναγκών. Μια σειρά µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις 
πολιτικές των κυβερνήσεων όχι µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές 
τους για ακόµα µεγαλύτερη κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες 
τους ακόµα και σε κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό    51 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 



Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 
 
γνωµοδοτεί αρνητικά για την έγκριση περιβαλλοντικών όρων (ΜΠΕ)   
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του OTE µε κωδικό 
«ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ 0130068 » στην Τ.Κ. Κοµήτου του  ∆ήµου Καρύστου Ν. 
Ευβοίας , σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Ντούρου  τόνισε: Θέση της Λαϊκής Συσπείρωσης είναι ότι οι 
επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς στρατηγικής σηµασίας θα 
έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να 
θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των 
λαϊκών αναγκών. Μια σειρά µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις 
πολιτικές των κυβερνήσεων όχι µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές 
τους για ακόµα µεγαλύτερη κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες 
τους ακόµα και σε κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό     52 
 
ΘΕΜΑ 16ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της  WIND (από κοινού χρήση µε COSMOTE – VODAFONE) 
µε κωδικό «ΓΑΛΑΞΙ∆Ι 1406» στη θέση ΄΄ΓΚΡΙΤΣΙ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. 
Φωκίδας. 
 Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα 16 ο -17ο-19ο. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό     53 
 



ΘΕΜΑ 17ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό ΄΄1000367 ΚΑΡΠΕΝΗΣΙ ΄΄  στη 
θέση « ΜΟΝΟΚΕ∆ΡΟΣ » του ∆ήµου Καρπενησίου Π.Ε. Ευρυτανίας. 
Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα 16 ο -17ο-19ο. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 18ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό  ΄΄ ΓΑΛΑΞΙ∆Ι 1000806΄΄ στη θέση 
΄΄ ΞΗΡΟΛΙΜΝΗ ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών, Π.Ε. ΦΩΚΙ∆ΑΣ. 
Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα 16 ο -17ο-19ο. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 



κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 19ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό  ΄΄1002372 ΕΠΤΑΛΟΦΟΣ ΄΄ στη 
θέση ΄΄ ΑΡΒΑΝΙΤΗΣ ΄΄ του ∆ήµου ∆ελφών, Π.Ε. ΦΩΚΙ∆ΑΣ . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 20ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό «1000363ΑΛΙΒΕΡΙ » στη θέση 
΄΄ΤΣΙΝΟΙΤΑ ΜΥΤΗ ΄΄ του ∆ήµου Κύµης  Αλιβερίου   Π.Ε. Ευβοίας. 
 Ο κ. Στουπής πρότεινε και η Επιτροπή απεδέχθη να συµπεριληφθούν 
στους όρους όλα όσα συµπεριλαµβάνει η υπηρεσία στις εισηγήσεις της 
για τα θέµατα 16 ο -17ο-19ο. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 



µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 21ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης κου 
Ρουσέτη Χαράλαµπου, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

. οµόφωνα 
 

την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενου εκκοκκιστηρίου βάµβακος – σπορελαιουργείου της ∆ΑΚΑΡ 
ΑΕΒΕ στο 2ο χλµ. ΕΟ Λιβαδειάς – Αθήνας στο  ∆ήµο Λιβαδειάς Ν. 
Βοιωτίας, σύµφωνα µε τους όρους της εισήγησης της υπηρεσίας. 
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ΘΕΜΑ 22ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης κου 
Ρουσέτη Χαράλαµπου, η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της βιοµηχανίας «ΑΝΦΑΡΜ 
ΕΛΛΑΣ ΑΕ» στο 61ο χλµ. Εθνικής Οδού Αθηνών – Λαµίας ∆ήµου 
Τανάγρας , σύµφωνα µε τους όρους της εισήγησης της υπηρεσίας. 
Η κα Ντούρου δήλωσε ότι καταψηφίζει γιατί η εταιρεία έχει προχωρήσει 
σε περικοπές και εντατικοποίηση της δουλειάς και δεν δέχεται να 
συναντηθεί µε το συνδικαλιστικό όργανο των εργαζοµένων, την 
Οµοσπονδία Φαρµάκου. Μένουµε στην θέση µας ότι επιχειρήσεις που 
δεν σέβονται τους εργαζόµενους δεν σέβονται και το περιβάλλον. 
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ΘΕΜΑ 23ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου καθώς και τα µε α) αριθµ. 
πρωτ: 622/Φ14/αλληλ./6-2-2014 έγγραφο της ∆ιεύθυνσης   Ανάπτυξης 
Π.Ε. Ευβοίας, β) αριθµ. πρωτ: 466/30-1-2014 έγγραφο της Υπηρεσίας 
∆όµησης του ∆ήµου Χαλκιδέων τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο 



τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει 

. οµόφωνα 
 

την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
µονάδας παραγωγής και συσκευασίας φυτοχώµατος, της εταιρείας 
«ΦΩΤΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ & ΣΙΑ Ε.Ε.», που θα εγκατασταθεί στη θέση ΄΄Πέλκο΄΄ 
∆.Κ. Βαθέος ∆.Ε. Αυλίδας ∆ήµου Χαλκιδέων, σύµφωνα µε την εισήγησης 
της υπηρεσίας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε ότι ψηφίζει θετικά γιατί πρόκειται για νέα 
εταιρεία αλλά σε τέτοιες περιπτώσεις το ζήτηµα είναι η αξιοπιστία 
λειτουργίας στη συλλογή της πρώτης ύλης. Έχουµε περιπτώσεις 
επιχειρήσεων που ενώ αναφέρουν ότι οι µεγάλες ποσότητες στερεών 
αποβλήτων που διαχειρίζονται είναι µόνο βιο-απόβλητα χρησιµοποιούν 
και ειδικά –επικίνδυνα απόβλητα βιοµηχανιών. Άρα θα πρέπει οι 
αρµόδιες υπηρεσίες να έχουν άµεση εικόνα, να γίνονται τακτικά  οι 
σχετικοί έλεγχοι  και να κοινοποιηθούν τα αποτελέσµατα στην επιτροπή. 
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ΘΕΜΑ 24ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου καθώς και τα µε α) αριθµ. 
πρωτ: 767/Φ14/3227/18-2-2014 έγγραφο της ∆ιεύθυνσης   Ανάπτυξης 
Π.Ε. Ευβοίας, β) αριθµ. πρωτ: 1497/Φ14/3227/18-2-2014 έγγραφο της 
∆ιεύθυνσης   Ανάπτυξης Π.Ε. Ευβοίας, γ) αριθµ. πρωτ: 495/07-02-2014 
έγγραφο της Υπηρεσίας ∆όµησης του ∆ήµου Χαλκιδέων τα οποία 
αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

. οµόφωνα 
 

την απόσυρση   της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για 
την τροποποίηση υφιστάµενης δραστηριότητας της εταιρείας 
ECOTERRA ABEE που αφορά «Εγκατάσταση παραγωγής 
εδαφοβελτιωτικού και οργανοχουµικών λιπασµάτων (εργασία R3) : α) 
από στερεά µη επικίνδυνα απόβλητα (εκτός αστικών στερεών 
αποβλήτων, και β) από υγρά µη επικίνδυνα απόβλητα, και µονάδα 
παραγωγής α΄ υλών ζωοτροφών», στη θέση ΄΄ Μνήµα Κατή Ριτσώνας΄, 
στην Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας, για  τη λήψη περισσότερων 
στοιχείων προς την επιτροπή. 
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ΘΕΜΑ 25ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου καθώς και τα µε α) αριθµ. 



πρωτ: 2154/Φ14/αλληλ./11-3-2014έγγραφο της ∆ιεύθυνσης   
Ανάπτυξης Π.Ε. Ευβοίας, β) αριθµ. πρωτ: 178/29-1-2014 έγγραφο της 
Υπηρεσίας ∆όµησης του ∆ήµου Χαλκιδέων, τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

. οµόφωνα 
 

την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για το 
εργοστάσιο παραγωγής φαρµακευτικών και ιατροτεχνολογικών 
προϊόντων και συµπληρωµάτων διατροφής «Α∆ΗΦΑΡΜ ΜΕΠΕ» στη 
θέση ΄΄ΜΝΗΜΑ ΚΑΤΗ΄΄ Ριτσώνα, ∆.Ε. Αυλίδας, Π.Ε. Εύβοιας. 
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ΘΕΜΑ 26ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

. οµόφωνα 
 

την αναβολή  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) ) της 
µονάδας παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνδυασµένου κύκλου µε 
καύσιµο φυσικό αέριο της εταιρείας «AXPO GEN HELLAS AE» στην 
περιοχή Τιθορέας, ∆ήµου Αµφίκλειας – Ελάτειας  Ν. Φθιώτιδας, κατόπιν 
προφορικού αιτήµατος του Αντιδηµάρχου του ∆ήµου Αµφίκλειας – 
Ελάτειας κου Σκουρουλιάκου Γρηγορίου για τη λήψη σχετικής  
απόφασης από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό     63 
 
Περατωθέντων των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο κος Στουπής 
κατέθεσε  2 Ψηφίσµατα  στην επιτροπή και ζήτησε να συζητηθούν από 
το σώµα: 
 
To 1ο Ψήφισµα  που έχει ως εξής: 
 

 
«ΟΙ ΙΑΜΑΤΙΚΕΣ ΠΗΓΕΣ ΩΣ ΦΥΣΙΚΟΣ ΠΛΟΥΤΟΣ ΕΙΝΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ ΑΓΑΘΟ  

ΚΑΙ ∆ΕΝ ΕΚΠΟΙΕΙΤΑΙ» 
 
Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας 
αφού πληροφορήθηκε ότι στο κατατεθειµένο προς συζήτηση στη Βουλή  
Σχέδιο Νόµου για την «Αναδιοργάνωση του Υπουργείου Τουρισµού 
(ΥΠΟΤ) και του Ελληνικού Οργανισµού Τουρισµού (ΕΟΤ)» υφίστανται 
διατάξεις που αφορούν την προικοδοτηµένη από την φύση Περιφέρειά 
µας µε πληθώρα Ιαµατικών Πηγών ( Φθιώτιδα: Υπάτη, Θερµοπύλες, 



Καµένα Βούρλα – Εύβοια: Αιδηψός ) , και συγκεκριµένα η πρόβλεψη 
απευθείας παραχώρησης,   έναντι «ανταλλάγµατος   χωρίς την 
διενέργεια δηµόσιου διαγωνισµού  µόνο µε απόφαση του ∆ιοικητικού 
συµβουλίου του ΕΟΤ» της  εκµετάλλευσης ιαµατικού φυσικού πόρου , 
προέβη στη λήψη της πιο κάτω απόφασης: 
 
«Αν η ως άνω διάταξη αποτελεί απάντηση του αρµόδιου Υπουργείου 
στην εξέλιξη των δύο ήδη δικών µετά την προσφυγή πολιτών στο ΣΤΕ για 
την αντισυνταγµατικότητα παραχώρησης Ιαµατικού Φυσικού Πόρου, 
τότε αυτό προφανώς και σφάλλει -υπό το κράτος πανικού- και 
δηµιουργεί ποικίλα ερωτηµατικά: 
 
1) Μπορεί µε απόφαση ενός κυβερνητικά διορισµένου ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου  Ιδρύµατος  ,µε αδιαφανείς και επισφαλείς διαδικασίες,  να 
παραχωρεί δηµόσια ιδιοκτησία επιφανείας ως εµπράγµατο  δικαίωµα 
για 99 χρόνια Ιαµατική Πηγή - φυσικό πόρο -  ,  και µάλιστα σε τιµές  που 
θα υπολείπονται κατά πολύ της αξίας του προς παραχώρηση φυσικού 
πόρου ή των επί αυτού ακινήτων; 
 
2) Το minimum τίµηµα 15% επί των καθαρών εσόδων(!) , των κερδών 
δηλ., δεν αποτελεί σκάνδαλο; ∆εν χαρίζονται οι ιαµατικές πηγές όταν 
είναι γνωστά τα λογιστικά µαγειρέµατα και οι φοροαπαλλαγές ιδιαίτερα 
όταν αναφερόµαστε σε επενδύσεις  στρατηγικού χαρακτήρα; 
 
3) Μήπως η συγκεκριµένη διάταξη συνδυασµένη µε τον νόµο για τις 
αποκρατικοποιήσεις, σε συνδυασµό  µε το ειδικό χωροταξικό για τον 
τουρισµό , τον νόµο για τον τουρισµό δηµιουργούν ένα τοπίο µε 
Φαραωνικού τύπου  επενδύσεις  επί της ουσία real estate, µε τεράστιες 
επιπτώσεις επί του περιβάλλοντος, χωρίς καµία σύνδεση µε τον 
πρωτογενή τοµέα, µε απόλυτα αθέµιτες  ανταγωνιστικές σχέσεις µε τις 
µικρές και µεσαίες επιχειρήσεις γύρω από την «επένδυση»;   
 
4) Πώς κατοχυρώνεται η ελεύθερη πρόσβαση των Ελλήνων πολιτών 
στις ιαµατικές  πηγές; Πως αξιοποιούνται προς όφελος της Εθνικής 
Οικονοµίας οι τεράστιες προοπτικές για τον Ιαµατικό τουρισµό,  τον  
θερµαλισµό και την  ευεξία, που άνοιξε η απελευθέρωση των υπηρεσιών 
υγείας  από τον Οκτώβριο του 2013 µε την «αγορά» 20-24 εκατοµµυρίων 
τουριστών που διακινούνται  στα πλαίσια της Ευρωπαϊκής Ένωσης για 
τον σκοπό αυτό; 
 
Η Τοπική και Περιφερειακή Αυτοδιοίκηση όχι µόνο θα αντιταχθεί στην 
όποια προσπάθεια εκποίησης  του ∆ηµόσιου Φυσικού Πλούτου – όπως 
αυτού των Ιαµατικών Πηγών – αλλά στα πλαίσια της συνεργατικής 
οικονοµίας θα διεκδικήσουν την διαχείρισή τους.» 
 
Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ όψη τo 
Ψήφισµα  του κου Στουπή  το οποίο  αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 



παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή 
απόψεων, µεταξύ των µελών αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  εγκρίνει το ψήφισµα. 
Κατά της ανωτέρω απόφασης ψήφισε η κ. Ντούρου η οποία  δήλωσε: 
Σαφώς και είµαστε κατά της ιδιωτικοποίησης των ιαµατικών πηγών θέµα 
το οποίο η ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ έχει αναδείξει εδώ και πολύ καιρό. Οι 
εκπρόσωποι των άλλων παρατάξεων στην Επιτροπή Περιβάλλοντος  
πολύ καθυστερηµένα θυµήθηκαν να ασχοληθούν µε το θέµα ενώ ήδη 
έχουν δροµολογηθεί µέτρα που διευκολύνουν την παραχώρηση των 
ιαµατικών πηγών στο µεγάλο ιδιωτικό κεφάλαιο. Ετοιµάζονται να 
πουλήσουν τις πηγές µαζί µε φιλέτα γης ώστε να διευκολυνθεί η 
επιχειρηµατική δραστηριότητα των επενδυτών. Η περιφέρεια και οι δήµοι 
της περιοχής δεν είναι όργανα εξυπηρέτησης των λαϊκών συµφερόντων 
αλλά φορείς υλοποίησης  της αντιλαϊκής πολιτικής της κεντρικής 
εξουσίας που υπερασπίζεται τα συµφέροντα των µονοπωλίων. Με τη 
«βοήθεια» του ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ βάζουν πλάτη να κυριαρχήσει η πολιτική της 
εµπορευµατοποίησης και της ανταποδοτικής λογικής σε κάθε κοινωνική 
ανάγκη των εργαζοµένων. Είναι φορείς ιδιωτικοποίησης της λαϊκής 
περιουσίας, προωθούν έργα µε συµβάσεις παραχώρησης και 
συµπράξεις δηµόσιου και ιδιωτικού τοµέα. Ήδη η πλειοψηφία της 
Επιτροπής Περιβάλλοντος έχει ψηφίσει ΜΠΕ που παραχωρούν τον 
φυσικό πλούτο (γη, ορεινούς όγκους, δάση, παραλίες, ποτάµια, αέρα, 
ήλιο κ.λ.π.), ο οποίος είναι λαϊκή περιουσία,  σε µεγάλους 
επιχειρηµατικούς οµίλους. Αλλά και στο ίδιο το ψήφισµα το πρόβληµα 
είναι ότι παραχωρούνται οι ιαµατικές πηγές µε απόφαση ∆.Σ. και όχι µε 
δηµόσιο διαγωνισµό, ότι είναι χαµηλή η τιµή, ή η ίδια η ιδιωτικοποίηση; 
Πού φαίνονται οι ευθύνες και  οι κατευθύνσεις της Ε.Ε για αυτή την 
εξέλιξη; Αντίθετα ωραιοποιείται για άλλη µια φορά από τις δυνάµεις του 
ευρωµονόδροµου. Τι σηµαίνει η διεκδίκηση της διαχείρισης των 
ιαµατικών πηγών της περιφέρειας όταν είναι γνωστό όπως ήδη 
αναφέραµε ότι στηρίζονται στην εµπορευµατοποίηση και την 
ανταποδοτικότητα; Η ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ θεωρεί τις ιαµατικές πηγές λαϊκή 
περιουσία οι οποίες πρέπει να λειτουργούν κάτω από δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης και να καλύπτουν τις σύγχρονες ανάγκες του λαού. 
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Επίσης ο κος Στουπής εξουσιοδοτηµένος από την πλειοψηφία των 
µελών της επιτροπής και κατόπιν συζητήσεως που είχε προηγηθεί σε 
προηγούµενη συνεδρίαση  κατέθεσε :  
To 2ο Ψήφισµα  που έχει ως εξής: 
 
 

             Κε Πρόεδρε, κ.κ. Συνάδελφοι, 



 
Σε συνέχεια της εξουσιοδότησης που έλαβα από την Συνεδρίαση της 
προηγούµενης Επιτροπής στη Λιβαδειά,  όπως επεξεργαστώ στη βάση της 
σχετικής συζήτησης, εισήγηση για το θέµα που έχει προκύψει από την σχεδια-
ζόµενη εγκατάσταση Αιολικού Πάρκου στα σύνορα Φθιώτιδας – Ευρυτανίας, 
σας υποβάλλω την σχετική µου πρόταση.  

 
« Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας µε 
αφορµή την συζήτηση που άνοιξε  η απόφαση της Αποκεντρωµένης 
∆ιοίκησης για την εγκατάσταση τεσσάρων Αιολικών Πάρκων στα σύνορα 
Φθιώτιδας – Ευρυτανίας µε αφετηρία τη θέση  Καστέλλια Τυµφρηστού, τις 
διαµαρτυρίες Πολιτών, συλλογικοτήτων, Αυτοδιοι-κητικών Φορέων και 
κοµµάτων , αλλά και εν όψει της αναµενόµενης άδειας εγκατάστασης που 
άνοιξε ο δρόµος  να εκδοθεί στην ενδιαφερόµενη εταιρεία από την αρµόδια 
∆ασική Υπηρεσία, τοποθετείται επί του συγκεκριµένου θέµα-τος ως 
ακολούθως: 
1. Αποδέχεται ως ισχυρές τις ενστάσεις των προαναφερόµενων φορέων , 
δεδοµένων κυρίως της αντίθεσης που από το ξεκίνηµα της διαδικασίας µε 
συγκεκριµένα επιχειρήµατα είχε διατυπώσει η Νοµαρχιακή Αυτοδιοίκηση 
Φθιώτιδας και τώρα ο πρωτοβάθµιος ΟΤΑ Καρπενησίου, και συνεπικουρεί 
σε αυτές .  
2. Προκαλεί ερωτηµατικά η επαναφορά µετά 12 χρόνια ενός θέµατος που 
στη συνείδηση της τοπικής κοινωνίας είχε θεωρηθεί λήξαν, πολύ δε 
περισσότερο όταν αυτό έρχεται στην έναρξη προεκλογικής περιόδου , όπου 
εκ των πραγµάτων οι θεσµικοί αιρετοί εκπρόσωποι έχουν στραµµένο το 
ενδιαφέρον  τους σε αυτήν  
3. ∆εδοµένου ότι η σχεδιαζόµενη εγκατάσταση  των αιολικών πάρκων 
αφορά : 
α. σε εκτεταµένη έκταση του Ανατολικού Ορεινού όγκου της Ευρυτανίας,  
β. του υψόµετρου εγκατάστασης τους (αλπική ζώνη µε τα ιδιαίτερα  
οικολογικά της χαρακτηριστικά όπου απαιτούνται ιδιαίτερα µέτρα 
προστασίας της από τις επιπτώσεις ιδιαίτερα των συνοδών έργων) , αλλά 
και κυρίως, 
γ. την ένταξή τους σε έναν τόπο, όπως η συγκεκριµένη γεωγραφική ενότητα , 
όπου η συζήτηση εν όψει και της εκπόνησης του νέου χωροταξικού της 
Περιφέρειας – η οποία συνεχίζεται – επικεντρώνεται στο αν τέτοι-ου είδους 
δραστηριότητες συνάδουν µε το οικολογικό προφίλ της Περιοχής και το 
συγκεκριµένο µοντέλο ανάπτυξης της που θα επιλεγεί,  
η γνώµη µας είναι πως η συγκεκριµένη  απόφαση οφείλει να επανεξεταστεί 
από τις αρµόδιες κρατικές υπηρεσίες και  η όποια νέα να ληφθεί  µετά την 
έγκριση του νέου Περιφερειακού Σχεδιασµού και σίγουρα µε την εκπόνηση 
Ενιαίας Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων  του συνόλου 
του έργου και όχι µε την µέθοδο του σπασίµατός του σε επί µέρους 
µεµονωµένα .» 

 
 

 



Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ όψη τo 
έγγραφο   του κου Στουπή  το οποίο  αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή 
απόψεων, µεταξύ των µελών αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 4 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  εγκρίνει το ψήφισµα. 
Κατά της ανωτέρω απόφασης ψήφισε η κ. Ντούρου η οποία  δήλωσε: Η 
εκπρόσωπος της ΛΑΪΚΗΣ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗΣ στην Επιτροπή Περιβάλλοντος 
είναι η µόνη που δεν ψήφισε καµία ΜΠΕ για ΑΠΕ γιατί πρόκειται   για την 
ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε µεγάλους 
επιχειρηµατικούς οµίλους ενώ καταστρατηγούνται δηµόσιες δασικές 
εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη υψηλής 
παραγωγικότητας, ποτάµια, ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. 
Ιδιαίτερα είχαµε αναφερθεί στην περίπτωση της Ευρυτανίας όταν ήρθαν 
οι πρώτες ΜΠΕ για ΑΠΕ και είχαµε καταγγείλει τη µεθόδευση να 
κατακλειστεί µια περιοχή ιδιαίτερου φυσικού κάλλους όπως η Ευρυτανία 
µε αιολικά, προκειµένου να εξασφαλιστεί η κερδοφορία των 
επιχειρηµατικών οµίλων. Η πλειοψηφία της Επιτροπής Περιβάλλοντος 
ψήφισε όλα τα αιολικά, φωτοβολταϊκά, υδροηλεκτρικά, πλην ελαχίστων 
εξαιρέσεων. Να γιατί θεωρούµε υποκριτικό το σηµερινό ενδιαφέρον-
βλέπε παραµονές εκλογών- για τις αντιδράσεις των κατοίκων της 
περιοχής. Η Ευρυτανία έχει µπει στο στόχαστρο του µεγάλου κεφαλαίου 
από το 2008.  
∆εν συµφωνούµε ότι το πρόβληµα της επέλασης  των επιχειρηµατικών 
οµίλων αντιµετωπίζεται µε παζάρια µε τα µονοπώλια για όρους και 
προϋποθέσεις όπως λέει ο ΣΥΡΙΖΑ για τα αιολικά σε Καστρί- Κοκκάλια. 
Για µας είναι σαφές ότι αυτά τα σχέδια αντιπαλεύονται αποτελεσµατικά 
µόνο όταν µπαίνει στο στόχαστρο η πολιτική της απελευθέρωσης της 
ενέργειας. ∆εν µπορεί να είναι κανένας και µε την επιχειρηµατικότητα και 
µε τα εργατικά- λαϊκά δικαιώµατα  και µε το περιβάλλον. Ούτε λύνει το 
πρόβληµα ένα χωροταξικό που εµείς θα επιλέξουµε ποια βουνά θα 
εκχωρήσουµε να εκµεταλλευτούν οι επιχειρηµατικοί όµιλοι. Εδώ δεν 
χωρούν µισόλογα, η µόνη απάντηση είναι  αναµέτρηση µε τα 
επιχειρηµατικά συµφέροντα του κεφαλαίου.  
Καλούµε την επιτροπή να πάρει θέση: Ζητάµε να ανακληθούν οι άδειες 
και οι χρηµατοδοτήσεις που έχουν εγκριθεί για την κατασκευή των 
αιολικών στις θέσεις Καστρί-Κοκκάλια, Καράβι-Αλογοβούνι, Τύµπανο-
Τρυπήρι. Να υπάρξει σαφής θέση και από την περιφέρεια και από τους 
∆ήµους ότι δεν θα επιτρέψουν καµιά ανεµογεννήτρια στα βουνά της 
Ευρυτανίας. Να γνωστοποιηθούν όλοι οι φάκελοι αιολικών που έχουν 
υποβληθεί. Να προσβληθούν όλες οι αιτήσεις αιολικών  που 
εµφανίζονται στο χάρτη της ΡΑΕ, να αξιοποιηθούν οι παραβιάσεις της 
διαδικασίας. Καταγγέλλουµε τις ευθύνες των κυβερνήσεων, 
περιφερειακής, τοπικής διοίκησης  ή άλλης αρχής που παραδίδουν τα 
βουνά και τα δάση στα επιχειρηµατικά συµφέροντα. Απορρίπτουµε την 



ιδιωτικοποίηση του δικτύου µεταφοράς της ενέργειας και καλούµε τους 
εργαζόµενους, τους κατοίκους της περιοχής, να αγωνιστούν ενάντια 
στην πολιτική της απελευθέρωσης της ενέργειας  που προωθεί η Ε.Ε. 
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  12:30 µ.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
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